
ПРОТОКОЛ №19 

засідання постійної комісії з питань охорони здоров’я, соціальної політики, гуманітарних 

питань та розвитку громадянського суспільства, свободи слова та інформації 

 

22.05.2023            13.00 

Місце проведення: каб.110 

Всього членів комісії – 7 чол. 

Присутні: В. Гесаль, Н. Зимак-Закутня, С. Золотухін, В. Підгайчук, О. Піддубна. 

Відсутні: А. Кривак, І.Ящук. 

Запрошені: О. Кшановська – в.о. директора Департаменту освіти та науки. 

  

Головує: С. Золотухін – голова постійної комісії. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про розгляд звернень батьків учнів 8-х та 9-х класів спеціалізованої 

загальноосвітньої школи №29. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

С. Золотухіна – 

голову комісії 

 

На розгляд комісії пропонується 2 звернення: батьків учнів 8-х та 9-х 

класів спеціалізованої загальноосвітньої школи №29 щодо можливості 

надання школі статусу ліцею до 2027 року. 

Слово надається в.о. директора Департаменту освіти та науки 

О.Кшановській. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

О. Кшановська – 

в.о. директора 

Департаменту 

освіти та науки 

 

 

Згідно Закону України «Про повну загальну середню освіту», міські ради 

до 01.09.2024 року мають затвердити плани формування мережі закладів 

освіти, що забезпечують здобуття повної загальної середньої освіти. На 

даний момент ми знаходимось на етапі формування  середньої і старшої 

ланки навчальних закладів. У 2021 році затверджено Положення про 

ліцей, де прописано всі вимоги до ліцеїв, які і враховувались під час 

розроблення зазначеного вище плану.  

Батьки, звісно, обурені, тому що хочуть, щоб їх діти продовжили 

навчання у своїй школі. Ми маємо подібні звернення від батьків СЗОШ 

№ 27 та початкової школи №4. Я була присутня на батьківських зборах у 

СЗОШ №29 та на зборах педагогічного колективу СЗОШ №27. Ми 

наголошували, що виконуємо норму закону. Неодноразово пояснювали 

батькам, що якість освіти підвищиться, надаючи можливість кожному 

учню після 9 класу визначитись з тим напрямком навчання, який 

цікавить і підходить саме йому.  

Окрім того, хотіла б звернути увагу,  на те, що територія обслуговування 

закріплена за початковою школою та за гімназією. За ліцеєм територія 

обслуговування не закріплена. 

 

В обговоренні взяли участь: В. Гесаль, Н. Зимак-Закутня, С. Золотухін, В. Підгайчук 

О.Піддубна, О. Кшановська. 

 

С. Золотухін Пропоную взяти до відома звернення батьків учнів 8-х та 9-х класів 

спеціалізованої загальноосвітньої школи №29 та протокольно доручити 

Департаменту освіти та науки розглянути можливість надання 

спеціалізованій загальноосвітній школі №29 статусу ліцею до 2027 року. 

Про результати проінформувати постійну комісію і заявників. 

Немає заперечень? (Немає) Ставлю на голосування дану пропозицію. 



 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 5, Проти – 0, Утрим. – 0, Не голос. – 0. Прийнято. 

ВИРІШИЛИ: 1. Звернення батьків учнів 8-х та 9-х класів спеціалізованої 

загальноосвітньої школи №29 взяти до відома. 

2. Протокольно доручити Департаменту освіти та науки розглянути 

можливість надання спеціалізованій загальноосвітній школі №29 статусу 

ліцею до 2027 року. Про результати проінформувати постійну комісію і 

заявників. 

 

 

Голова комісії        С. ЗОЛОТУХІН 

 

Секретар комісії        Н. ЗИМАК-ЗАКУТНЯ 

 


